

Title (en)

Localization element for the frictional connection of accessory units onto a solidium, these units serving for annexed building and interior works.

Title (de)

Festlegeelement zum kraftschlüssigen Befestigen von zum An- oder Ausbau dienenden Zusätzen an Baukörpern.

Title (fr)

Elément de localisation pour la fixation par adhérence d'accessoires à des corps, accessoires servant à la construction surajoutée ou au second oeuvre.

Publication

EP 0149205 A2 19850724 (DE)

Application

EP 84116050 A 19841221

Priority

- DE 3426118 A 19840716
- DE 8401113 U 19840117

Abstract (en)

[origin: US4644728A] The securing element (16) for tensionally fastening additions like roof balustrades (14), exterior stairways (15), roofs (11), arbors, greenhouses (13), pergolas (12), advertising elements, poster walls, etc. that function as extensions or expansions, to structures, especially single-story structures erected with with a kit of components. The securing element (16) extends over the total length of one side of the main structure (10) and has at least one fastening rail (22 or 23) that extends over its own total length.

Abstract (de)

Das Festlegelement (16) dient zum kraftschlüssigen Befestigen von zum An- oder Ausbau dienenden Zusätzen wie Dachgeländern (14), Außentreppen (15), Dächern (11), Rankgitter, Gewächshäuser (13), Pergolen (12), Reklameelementen, Plakatwänden etc. an Baukörpern, vorzugsweise solchen mit einem Bauteilsatz erstellten eingeschossigen Baukörpern. Das Festlegelement (16) ist hierbei als sich über die gesamte Länge einer Seite des Baukörpers (10) erstreckend ausgebildet und weist zumindest eine sich über seine gesamte Länge erstreckende Befestigungsschiene (22, 23) auf.

IPC 1-7

E04B 1/348; E04B 1/38; E04F 19/00

IPC 8 full level

E04B 1/00 (2006.01); **E04B 1/26** (2006.01); **E04B 1/348** (2006.01); **E04B 1/38** (2006.01); **E04D 13/15** (2006.01); **E04F 10/00** (2006.01);
E04F 19/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

E04B 1/0046 (2013.01 - EP US); **E04B 1/2612** (2013.01 - EP US); **E04D 13/15** (2013.01 - EP US); **E04F 10/00** (2013.01 - EP US);
E04B 2001/34892 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0149205 A2 19850724; EP 0149205 A3 19861126; EP 0149205 B1 19890315; DE 3477219 D1 19890420; DK 19585 A 19850718;
DK 19585 D0 19850116; US 4644728 A 19870224

DOCDB simple family (application)

EP 84116050 A 19841221; DE 3477219 T 19841221; DK 19585 A 19850116; US 69116085 A 19850114